
From: Elmira Pavlova  
Sent: Sunday, January 28, 2018 8:48 AM 

To: e.ilieva@sofia.bg  
Subject: Обществени консултации по Проект на Система за прием на ученици в първи клас 

  
Уважаеми, г-н Чобанов 
  
Бих желала писмено да изразя някои забележки и предложения във връзка с "Проекта на Система 
за прием на учениците в първи клас в общинските училища на територията на Столична община" 
  
Прави впечатление, че основен акцент в проекта е критерият за местожителство и само в случай, 
че останат свободни места в даденото училище, ще се приложат допълнителните  и социални 
критерии. 
  
При положение, че една от целите на  настоящето правителство е да подобрява демограграфския 
проблем в страната, Вашият проект до голяма степен не отделя достатъчно внимание на 
социалните  
  
аспекти на хората с многодетно семейство, родителите, чиито по-големи деца са записани вече в 
училището, както и проблемите на работещите родители с деца, гръбнака и бъдещето на 
държавата.  
  
Предлагам, да се създаде една допълнителна квото (опашка) за хора със социални критерии и 
допълнителни точки за месторабота както е при детските градини.  
  
Също нека точките за допълнително дете в  семейството, което има брат(сестра) учащо  в същото 
училището да се прилагат с по-висока тежест. 
  
Надявам, се предложенията ми да бъдат взети предвид. 
  
Благодаря за отделеното внимание 
  
С Уважение, 
  
Елмира Павлова 


